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Co dělaly vlády Matoviče, Hegera a Ódora pro kontrolu a zabránění
dovozu nelegálních zbraní na Slovensko? Správně – Nic...

Kromě nelegálních migrantů, další hrozbou pro Slovensko je pašování
zbraní z Ukrajiny nebo jiných teritorií, jejich distribuce, prodej na
černém trhu a ilegální ohrožování obyvatelstva občany z ciziny. Zatím
nebyly zaznamenány žádné aktivity státu, aby situace v tomto směru
byla pod kontrolou. Pokud kompetentní orgány (KO) budou řešit tento
problém s takovým „úsilím“ jako problém s migranty, tak občané SR
mají plné právo obávat se o svou bezpečnost a nebodaj použití těchto
zbraní proti nim.

Migrantská krize již existuje několik let. Ilegální klany převaděčů naše
území nevynechaly ze svého zájmového seznamu. Nikdo z KO zatím
veřejnost neinformoval zda byly zachyceny nějaké ilegální zbraně,
náboje, trhaviny nebo podobný materiál (ve zkratce M) v rozporu s
našimi zákony. Nevíme nic o trasách pašování zbraní, nic o tom, kolik
tohoto M je na Slovensku ani místa uskladnění resp. budoucího použití.
Protože stále více se začínají vynořovat otázky se zakládáním
ilegálních spících buněk, složených z teroristů, schopných použít M
proti našim občanům. Pokud fungují na Západě, není pochyb, že na
Slovensku jejich založení je jen otázkou času, pokud už neexistují.

https://zvedavec.news/komentare/2023/10/9822-ministerstvo-vnutra-ministerstvo-obrany-prezidentka-caputova-budicek.htm
https://zvedavec.news/autori/1955-ivan-stubna
https://zvedavec.news/komentare
https://zvedavec.news/temata/42-slovensko


2/5

Noviny Plus již před pěti lety napsaly, že Europol odhaduje, že v
Evropě je asi 2200 potencionálních teroristů pořádaných ve spících
buňkách nebo jednotlivce.

Migranti, resp. uprchlíci z Ukrajiny tvoří druhou kategorii občanů, kteří
mohou podobný M na Slovensko nelegálně přivážet. Není tajemstvím,
že občané přicházející z Ukrajiny mohou mít dopad na tento M a
mohou s ním nakládat podle cílů, které sledují. Samotná ukrajinská
armáda s tímto zbožím obchoduje a distribuuje jej do dalších států
(včetně tanků, raket nebo jiné těžké techniky). Z tohoto důvodu pracuje
na Ukrajině i americká kontrolní skupina, která má za úkol následovat
dovážený M ze zemí NATO a místo jeho určení. Na Slovensku nejsou
známy žádné případy manipulace s tímto M a ani veřejnost nebyla
informována o jeho záchytech.

Kromě americké strany se problematice distribuce zbraní věnují i   ruské
vyšetřující orgány. Proto bych na místě KO bral jako výstrahu ruské
strany, která prostřednictvím médií např. Vzgled hovoří o možnosti
získání i amerických zbraní palestinskou organizací Hamás a jejich
použití v konfliktu s Izraelem. Distributorské toky a cesty jsou různé a
mafiánské skupiny věnující se distribuci tohoto M jsou vynalézavé v
dosažení úspěšného obchodu s touto nelegální, ale lukrativní
komoditou. Potvrdil to také Yakov Kedmi, bývalý šéf izraelské
zpravodajské agentury Nativ. Jeho analýzy a tvrzení jsou považovány
za seriózní vzhledem ke znalostem dané problematiky.

Když k tomu uvádí: „Pokud jde o americké zbraně, mohly se dostat do
rukou militantům Hamásu několika způsoby, protože mnohé země
včetně Turecka a Íránu obchodují s americkými zbraněmi. Militanti mají
navíc možnost pořídit si ho na černém trhu. Zdrojem dodávek by mohla
být i Ukrajina. Řada místních oligarchů spojených s ministerstvem
obrany prodává tvz. „zahraniční pomoc“ dále do třetích zemí. Pokud se
ukáže, že americké zbraně pro Hamás byly poslány z Ukrajiny, nebude



3/5

to mít pro jeho vedení žádné důsledky. Diplomatická odpověď může
následovat pouze tehdy, pokud se prokáží cílené dodávky. Zelenského
úřad může vždy svalit vinu na své zločince a oligarchy, aby se vyhnul
trestu.“

O podezření dodání zbraní Hamásu z Ukrajiny mluvila také americká
kongresmanka Marjorie Taylor Greeneová a uvedla potřebu
spolupracovat s Izraelem na identifikaci označení a číslování útočných
zbraní.

I místopředseda ruské bezpečnostní rady Dmitrij Medveděv prohlásil,
že zbraně dodávané Kyjevu zeměmi NATO se aktivně používají v
Izraeli. Zároveň ve vzácné shodě také Greeneová i Medveděv uvedly,
že americké zbraně mohly být Hamásu distribuovány iz Afghánistánu.

Protože na Slovensku momentálně vládne zástupná nikým nezvolená
vláda, nelze očekávat, že by v této otázce KO podnikly nějaké kroky ke
zvýšení a zajištění bezpečnosti občanů. Když selhaly při zajištění
hranice před migranty, selžou opět. Nejsou mentální nastavení k
zajištění a plnění těchto vážných úkolů. Americká guvernérka státu
Slovensko Čaputová se stará spíše o to, jak dostat k moci Progresivní
Slovensko. Na svou roli hlavního velitele ozbrojených sil vyplývající z
Ústavy SR si pro výpadek paměti nevzpomíná. Proto nese kromě KO
také svůj podíl odpovědnosti v tomto směru.

Při migraci v zahraničí Maďarsko, Srbsko byly ozbrojeny střety a
střelba zaznamenána již od podzimu minulého roku. Viz odkazy.
Znepokojující z našeho pohledu je to, že navzdory několikaletým
medializovaným informacím nebyla známa opatření KO na zvládnutí
kritického stavu v případě střelby. Nemluvě o kontrolách případných
toků nelegálního M na, nebo přes Slovensko. Přitom za tento stav
nesou odpovědnost KO, které de facto na Slovensko migranty zvou za
účelem registrace. RTVS konstatovalo, že: „V Maďarsku neexistuje
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žádná registrace migrantů. Podle postupu je maďarská policie zadrží a
pošle zpátky do Srbska. Na celé balkánské migrační trase registruje
migranty jen Slovensko“.

Slovensko je v této oblasti pasivní. A zbytečně zbyrokratizované.
Máme řadu předpisů, analýz, strategických materiálů a pod. Papírově
jsme vybaveni velmi dobře. Ale tady jsme skončili. V praxi jsme
bezzubí.
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